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7.17.1活動消息
LATEST NEWS

董事局輪東宴
Directors’ Dinner
晚宴由多位副主席及總理宴請歷任董事局成員、善長及東華友好機構，藉此維繫

友好關係，共慶新年。

Hosted by Vice-Chairmen and Directors, the Event was held to maintain strong 

relationships with former board members, doners and organisations that support 

the Group, while celebrating the New Year together.

活動為超過2,300名來自本院屬下學校的教職員提供專業培訓。講者以

「家長教育：挑戰、資源及出路」及「全人教育的再思考」為題分享

真知灼見。

The Event offered professional training to over 2,300 staff from TWGHs 

schools. The speakers shared their insights under the themes “Parent 

Education: Challenges, Resources, and Solutions” and “Rethinking 

Holistic Education”.

20.1服務焦點
SERVICE FOCUS

東華三院聯校專業發展日
TWGHs Joint School 
Professional Development Day 

運動會假東蒲胡李名靜體育館舉行，以「兒」動體育節為主題。本院屬下

15間幼兒園近600位學生及家長參與，既能享受運動的樂趣，同時促進親子

關係。

With the theme of “Kid2Move Festival”, the Event was held at Kitty Woo 

Stadium in Tung Po. This year, around 600 students and parents from 

15 TWGHs nursery schools participated in the activities as all of them 

enjoyed the fun of sports and enhanced their parent-child bonding.

13.1服務焦點
SERVICE FOCUS

東華三院幼兒園
聯合運動會2025
TWGHs Joint Nursery Schools 
Sports Day 2025

鄧明慧主席（左六）與設宴的董事局成員合照。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 6), the Chairman, took a photo with Board 
Members who hosted the Directors’ Dinner on this occasion.

本院主席暨中、小學及特殊學校名譽校監兼幼稚園校監鄧明慧女士（左）
及伍怡副主席（右）頒發紀念品予主禮嘉賓教育局副秘書長蘇婉儀女士
（左圖中）和專題講者香港大學社會工作及社會行政學系名譽副教授
曾潔雯博士太平紳士（右圖中）。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left), the Chairman, Honorary Supervisor of 
TWGHs secondary, primary and special schools cum Supervisor of TWGHs 
kindergartens, and Mr. Jonathan NG (right), Vice-Chairman, presented a 
souvenir to the Guest of Honour, Ms. SO Yuen Yi, Louise (left photo, centre), 
Deputy Secretary for Education, and the guest speaker, Dr. TSANG Kit Man, 
Sandra, JP (right photo, centre), Honorary Associate Professor, 
Department of Social Work and Social Administration, The University of 
Hong Kong.

本 院 主 席 鄧 明 慧 女 士 （ 前 排 左 九 ） 、 董 事 局 成 員 、 行 政 總 監
蘇祐安先生（前排右九）及屬校獨立校董合照。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, left 9), the Chairman, her fellow 
Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 9), Chief 
Executive, and Independent Managers of TWGHs schools took a 
photo at the Event.

本院主席鄧明慧女士感謝校監和校董的領導，以及校長和副校長的努力，
帶領師生一同支持本院各項活動和服務。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy, the Chairman, expressed her gratitude to the 
school supervisors and sponsoring body managers for their leadership, as 
well as to the principals and vice-principals for their dedication in guiding 
teachers and students to support various activities and services of TWGHs.

東華三院主席兼校監鄧明慧女士（後排右八）與董事局成員、嘉賓和學生代表帶領全場參加者跳熱身操。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (back row, right 8), the Chairman cum School Supervisor, led all the participants in a warm-up 
exercise alongide her fellow Board Members, guests and student representatives.

東華三院主席兼校監鄧明慧女士（第三排
左六）頒發獎項予由東華三院南九龍獅子
會幼兒園、東華三院方麗明幼兒園、東華
三院洪王家琪幼兒園組成的啦啦隊表演賽
冠軍隊伍。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (third row, 
left 6), the Chairman cum School 
Supervisor, presented the award to the 
champion team of the cheerleading 
competition, composed of representatives 
from TWGHs Lions Club of South Kowloon 
Nursery School, TWGHs Fong Lai Ming 
Nursery School, and TWGHs Hung Wong 
Kar Gee Nursery School.

為促進本院屬下學校的交流，董事局宴請院屬中學、小學、幼稚園和特殊學校共54所

學校校長及副校長共晉晚宴。

To enhance communication with its affiliated schools, the Board of Directors hosted a 

dinner for the principals and vice-principals of 54 TWGHs secondary schools, primary 

schools, kindergartens, and special schools.

17.1服務焦點
SERVICE FOCUS

甲辰年董事局宴請屬校校長及副校長
Dinner for TWGHs School Principals and 
Vice-Principals Hosted by 
Board of Directors 2024/2025


